

זהו חזון בדבר תמורה בטיבו של הר הבית ממקום מחלוקת למקום שהינו באמת הר הקודש, בית תפילה לכל העמים (ישעיה נז ז). חזון זה מבוסס על חמש שנות מחקר בהלכות העוסקות במיקומו העתידי המדויק של בית המקדש, ואשר פורסם בביטאון ההלכתי החשוב בישראל. הבה נעבור יחד דרך "שער הרחמים" אל עבר עולם המלא בחסד ה', לאור הנבואה "ביום ההוא, יהיה ה' אחד ושמו אחד".

This is a vision about transforming the Temple Mount from a place of contention to a place that is truly God's Holy Mountain, a house of prayer for all people (Isaiah 56:7). It is based upon five years of research into the requirements for the precise location of a rebuilt Temple, as published in the leading journal of Jewish religious law in Israel. Let us pass together through the Gate of Mercy to a world in which God reigns supreme, according to the prophecy: "On that day, God will be One and His Name One."

הזה רויא بـخصوص تغيير جوهر جبل الهيكل من موضع خلاف إلى مكان هو حقا جبل الرب المقدس، بيت للصلاة لجميع الشعوب (اشعيا 56:7). إن هذه الرؤية تستند إلى خمسة أعوام من البحث في الشرائع الخاصة بالمكانة المستقبلية الدقيقة للمعبد، الذي نُشر في أهم مجلة شريعة في إسرائيل. هيا بنا نمر معا عن طريق "باب الرحمة" نحو عالم يفيض بـرحمة الرب، على ضوء النبوءة "في ذلك اليوم، سيكون الرب واحد واسمه واحد".

On that day will God be one and his Name One. Zechariah 14:9

في ذلك اليوم يعبد الناس إلهها واحدا. كتاب زكريا سورة 14 آية 9

ביום ההוא יהיה ה' אחד ושמו אחד. זכריה יד ט

